



SOCIAL LEARNING OPPORTUNITY

Coffee Chat with Orlana

Monthly support group starting Thursday, April 10, 2014
From 6:30pm – 8:00 pm

Join us for our monthly Family Support Group.

LOCATION:

Kerry's Place Autism
Services
189 Victoria Ave.
Belleville ON K8N 2R9



ADMISSION:

Free with registration
(The cost of admission will be
funded by Autism Ontario's
Potential Programme.)

Due to allergies and sensitivities, please refrain from wearing perfume, cologne, aftershave, or scented products such as hairspray or lotion.

This event is sponsored by the Autism Ontario Potential Programme, in partnership with Ontario Ministry of Children & Youth Services and Autism Ontario Kingston Chapter

Pre-registration Required

Register by clicking here:

<https://aoesecoffeechatorlanabelleville.eventbrite.ca>



Contact: Rachel– Community Events Coordinator East and Southeast Regions
613-507-7889 x 503 or rachel@autismontario.com

NOTE: By registering and participating in this event, you are acknowledging that you may be contacted by Autism Ontario or one of its agents inviting you to participate in short surveys as part of the evaluation process for the Potential Program. However, participation in these surveys is not mandatory.

AutismONTARIO



OCCASION D'APPRENTISSAGE **SOCIAL**

Causerie et Café avec Orлана

**Un groupe de soutien débutant le 10 avril 2014
De 18 h 30 à 20 h**

Venez nous rejoindre pour ce Groupe de Soutien aux Familles.

LIEU

Kerry's Place Services en
Autisme
189, avenue Victoria
Belleville, ON K8N 2B9



COÛT :

Gratuit avec inscription!!
(Les frais d'inscription seront
payés par le programme
Potentiel d'Autisme Ontario)

Comme certaines personnes souffrent d'allergies et d'intolérances diverses, nous vous demandons de ne pas utiliser de parfum, d'eau de Cologne, de lotion après rasage ni de produits parfumés comme les fixatifs ou les lotions pour le corps.

Cette activité est offerte dans le cadre du programme Potentiel, d'Autisme Ontario, en partenariat avec le ministère des Services à l'enfance et à la jeunesse de l'Ontario et la section locale de Kingston, d'Autisme Ontario

Préinscription en ligne obligatoire

Cliquez ici pour vous inscrire

<https://aoesecoffeechatorlanabelleville.eventbrite.ca>



Contactez : Yvonne Danyluck, coordonnatrice des événements communautaires francophones : ou 1-800-472-7789, poste 240 yvonne@autismontario.com

À noter : En vous inscrivant et en participant à cet événement, vous reconnaissez qu'Autisme Ontario ou l'un de ses représentants pourrait communiquer avec vous pour vous inviter à répondre à de courts sondages faisant partie du processus d'évaluation du programme Potentiel. Cependant, la participation à ces sondages n'est pas obligatoire. 6/12

AutismONTARIO